

## OSK Midtjylland: Referat den 11. august 2019

[www.namidtjylland.dk](http://www.namidtjylland.dk)

### Dagsorden:

1. Sindsrobøn.
2. Præsentationsrunde herunder afbud.
3. Oplæsning af de 12 koncepter.
4. Oplæsning af "Bare for i dag."
5. 7. tradition
6. Godkendelse af referatet
7. Workshop: 7. tradition
8. Valg af betroede tjenere
9. Rapporter og Ønsker fra grupperne.
11. Rapporter fra underudvalg.
12. Til beslutning:
13. Evt.
14. Næste møde og ny dagsorden.
15. Sindsrobøn.

### 1. Sindsrobøn

### 2. Præsentationsrunde herunder afbud.

OSK Formand: Gert

Kasserer/litteraturansvarlig: Asger

OSR: Eva

Webmaster: Michael – **ikke til stede**

Formand H&I midtjylland: Søren

GSR Randers: Hold det enkelt: John - konventformand

GSS Randers: Hold det enkelt: Kenny (næstformand H&I Midt)

GSR Viborg Livet leves: Morten

Observant Nikolaj

Observant: Lars

GSR Silkeborg: Michael

GSR Viborg free spirit: Anton

GSR søndagsgruppen håbet Århus; GSS onsdagsdagsgruppen Århus: Lars - afbud  
GSR onsdagsgruppen Århus; GSS søndagsgruppen håbet Århus: Anders  
GSR Holstebro, living clean: Gruppen har pt. Ingen GSR/GSS  
GSS Horsens basis tekstgruppen: Søren  
Charlotte: observant (sekretær H&I)

I alt 15 fremmødte

### **3. Oplæsning af de 12 koncepter.**

Læst af Søren

### **4. Oplæsning af "Bare for i dag."**

Læst af Morten

### **5. Indsamling til frokost**

267,00 kr.

Indkøb til frokost: 245,00 kr

### **6. Godkendelse af referatet.**

Referat godkendt for April og Juni

### **7. Workshop:**

#### **7. tradition:**

- 1) taknemmelige pårørende, de forstår det godt, når de bliver informeret og vi er meget opmærksomme på dette. Sig nej tak bidrag udefra på en ordentlig måde.

oplæsning af traditioner hjælper, fordi alle addicts dermed ved det og kan informere de pårørende, de har med. Et eksempel på bankoverførsel, som var svær at få sendt retur.

- 2) Besluttet til Gruppesamvittighedsrådet. En gruppe har helt fastlagte retningslinier for donation til EDM, WSO, RSK og OSK Midtjylland.
- 3) EDM, WSO, OSK, RSK. Vi får en øget følelse af tilknytning, når vi selv donerer til hele servicestrukturen og desuden er der en sikkerhed i det ved at man så ikke potentielt kun sender penge til en OSK- eller RSK-enhed der potentielt ikke virker. Faste guidelines skaber ro og modvirker forvirring.
- 4) Holde gode og sunde møder, som folk vil komme til. Vi skal bidrage og lave service og komme med ideer. Word of mouth er vigtigt. Donationer er også vigtige, fordi vi stå støtter alle enheder i NA. Vise ansvarlighed og solidaritet ved at bidrage til hele NA.

- 5) Nej det er vi meget opmærksomme på dette. Når der er doneret til 7. tradition så er det Nas penge og så bliver de ikke brugt til sodavand, kage mm.
- 6) Ja. Der laves regnskab, så pengene kan følges. Gennemsigtigheden er vigtigt.
- 7) Ja.
- 8) Nej. Det er ikke ok.
- 8.1 ) Enkelte medlemmer skal ikke være kassekredit. En gruppe skal ikke have x antal 100,00 kr eller 1000,00 kr. Hvis det bliver nødvendigt kan man bede OSK om hjælp.
- 9) vi har en kasse, så der er anonymitet, så folk ikke føler sig presset til at donere over Mobilebetaling kan være et problem, kassereren være meget opmærksom på anonymiteten

## **8. Valg af betroede tjenere.**

OSK mangler følgende betroede tjenere:

OSK næstformand

Webmaster suppleant.

Vicekasserer

Sekretær

Litteraturansvarlig suppleant

Nikolaj vil gerne stille op til Webmaster suppleant. Er på valg til næste møde( skal på dagsorden). Der snakkes om forventninger. Det vigtigste er at den nye webmaster suppleant forsøger at sætte sig ind i hvad vores webmaster, Michael laver og sætter dig ind i at lære tingene.

Nikolaj skal hjælpes til at få kontakt til Michael. Gert guider Nikolaj til kontakt med Michael hurtigst muligt.

Charlotte vil gerne vide, hvad det indebærer at være OSK næstformand og så sandsynligvis overtage efter formanden, når vedkommende går af.

Svar: de samme service opgaver som formanden har.

Der ingen der stiller op til andre ledige poster i OSK, det opfordres at grupperne drøfter om de har nogle som vil stille op til de ledige poster i OSK.

## **9. Rapporter og ønsker fra grupperne.**

### **Randers: (hold det enkelt mandag og torsdag) John**

Donation kr til osk: 2.300,00 kr

Ny i NA: 26

Ny i gruppe: 14

Gns: mandag: 22

Gns Torsdag: 20

Ønsker: kode på hjemmeside skal væk.

Skanderborg konvent & camp kan godt flyttes – Servicekonference lokaler vil efter service konverencen vise sig om det vil være egnede til konvent & camp hvis det besluttet at flytte til andre lokaler.

### **Århus onsdag: Anders (anders)**

Donation: 1000,00 kr.

Ny i NA: 3

Ny i gruppe:2

Gns : 14

Der mangler betroede tjenere i alle grupperne i Århus.

Skanderborg konvent & camp bør ikke flyttes

### **Århus Søndag:**

Gns: 24

5 nye i NA

Gruppe: 2

Ingen donation

Skanderborg konvent & camp bør ikke flyttes

### **Århus Søndag – lars**

Ønsker professionel hjemmeside

Donation 1000,00 kr til OSK

### **Silkeborg(Grib nuet tirsdag og fredag): Michael**

Ønsker

Donation: 1500

Ny i na 4

Ny i gruppe 5

Gns. tidsdag: 16

Gns. fredag: 7,5

**Viborg – Morten**

Gns. fremmøde: 15,2

Ny gruppe: 12

Ny i NA: 7

Donation: ingen

Ønsker: at bakke op om medbragt mulig webmastersuppleant

Svar på spørgsmål: Konvent må godt flyttes, hvis der kan findes lignende lokaler

Vil gerne levere servicekræfter til service konferencen 17 – 19 januar 2020

Oplyser desuden at man i Viborg laver en masse socialt sammen udenfor møderne fordi der er mange nyclean der flytter til byen og gruppen vil gerne hjælpe.

**Aars "På Banen" – Morten**

Gns. fremmøde: 6

Ny gruppe: 26

Ny i NA: 2

Ønsker at være tilknyttet OSK midt, men vil gerne også stå på mødeliste for Nordjylland

Ønsker flyers fra OI

Donation: ingen

Skanderborg konvent & camp må flyttes: Ja forandring fryder

**Viborg Torsdag: Free Spirit. Anton**

Gns. fremmøde: 24

Nye i NA: 12

Nye i gruppe: 3

Ønsker: ingen

Skanderborg konvent & camp: har ingen holdning til dette

**Horsens Torsdag: Basistekstgruppen. Søren**

Ønsker: GSR rapport skal kunne printes fra hjemmeside.

Donation: 500kr

Ny i NA: 7

Ny i gruppe: 12

Gns fremmøde: 23,1

### **Retningslinier til GSR/GSS for at tiden på OSK-møderne kan bruges konstruktivt:**

GSR-rapport mailles til sekretæren senest dagen inden et OSK-møde på: [osk.sekretar@gmail.com](mailto:osk.sekretar@gmail.com)

Vedr. gennemsnitligt fremmøde. Læg alle tallene for antal fremmødte sammen siden sidst vi havde OSK-møde og divider med antal møder.

Eksempel: der er afholdt 8 møder, hvor der har været 10,12,7,14,18,8,10,11 tilstede.

$$10+12+7+14+18+8+10+13 = 92$$

$$\text{Gennemsnit} = 92/8 = \underline{11,5}$$

Alle formalia står i rapporten.

På OSK skal man kun fremlægge følgende:

Gennemsnitligt fremmøde

Antal nykommere og nye i gruppen

Hvordan møderne går

Evt problemer.

Hvad gruppen har besluttet angående de emner, som GSR har taget med hjem i gruppen fra OSK

OBS: Hvis man ikke selv kan komme til gruppesamvittigheds/forretningsmøde, så sørg for at en anden tager emnerne op og få svarene fra denne person, så man kan møde velforberedt op til OSK.

## **10. Rapporter fra underudvalg.**

### **OSR: Rapport:**

Ønsker til RSK: at fjerne koder på hjemmeside. Vi en ny hjemmeside, den er kedelig og ikke let at finde rundt i. Vi synes der skal bruges penge på en professionel hjemmeside, så det nye internetudvalg får noget ordentligt at arbejde med og en frisk start. Den skal skrottes. Det hjælper ikke at blive ved med at reparere noget. Alle er enige om at bruge penge på hjemmeside, så hvorfor gør vi ikke noget. Når vi skriver til internetudvalget over ting som skal ligges op eller opdaterer eller fejl får vi ikke svar på vores henvendelser.

Bankkonto: vi vil godt oprette vores egen bankkonto, fordi kassereren i RSK er overbebyrdet. Vi sætter det på en punkt til næste OSK møde.

Vi ønsker Lidt mere detaljeret RSK referat.

**Donation til RSK: 30.000kr**, bliver overført til RSK konto 13.08.19

**Konventkomitéen: se vedlagt rapport. Regnskab er desuden lagt på NAs hjemmeside**

**Næste konventmøde er 2. december 2019 for næste års konvent & camp hvor logo er tema er besluttet - afholdes fra den 31 juli – 2 august (weekenden i uge 31)**

**Konvent hjemmesiden er opdateret se link:**

<https://www.namidtjylland.dk/konvent/index.htm>

Velkommen ombord



**Konvent & camp 2020**  
31 juli - 2 august Skanderborg

### **Servicekonference 2020: lokaler er booker:**

RSK står for programmet og vi står for det praktiske. Der kommer et servicekonferencemøde i efteråret, dato udmeldes snart.

**H&I:** 2 institutioner. På det ene møde er der 15-20 fremmødte. Det andet møde er også velfungerende med ca. 2,5 person pr. møde. God opbakning til at lave H&I arbejde. Måske laves der flere H&I møder og HI vil gerne samarbejde med OI Midtjylland

HI afholder komitémøde i dag efter OSK mødet.

### **Kasserer:**

I regnskabet som vores kasserer fremlagge:

### **9/6-2019 Der skal stå OSK formand i stedet for konventformand**

Kontantbeholdning pr. 31/01-19 : 4.004,30kr

Bankkonto pr 31/01-19: 34.507,00kr

Aktivitetskonto pr 30/9-19: 38.000,00kr

Regnskab blev godkendt

**INFO: mobilbetaling – indbetalinger: OSK Konto: 65687**

**Aktivitetskonto: 37319**

**Litteraturkonto: 51593**

### **OI:**

Det nye OI er under opbygning og der er servicekræfter. H&I hjælper gerne

Skal have et komitémøde i sidste halvdel af september. Der bliver lagt en dato op. Der skal flyer ud om dette møde til alle grupper i hele området, så der kommer så mange som muligt.

**Helpline: mangler betroede tjenere til at varetage helpline.** Henvendelse til Asger på tlf:

Krav om 1 år clean og 4 trin er aflagt til sponsor.

Telefontid dagligt fra 18 til 22 – helpline er på skrift mellem områderne, 2 uger hver gang.

#### 11. Til beslutning:

Kan OSK refundere et gavekort solgt på auktion til Skanderborgkonvent 2018. Kan ikke indfries, da giver ikke er i stand til dette. Dette er der opbakning til. John giver Anker besked. Der ses i dette tilfælde bort fra, at det ikke har været på dagsorden, fordi køber af gavekortet har ventet flere mdr på en afklaring. Det besluttet af vedkommende selvfølgelig får sine 1.000,00 tilbage. Vores kasserer tager ansvar for dette, når vores kasserer at fået de nødvendige konto info af Anker.

#### 12. Evt.

Der kommer en ide op at vi lave en NA nytårsfest i år eller næste år. Det taget med ud i grupperne om der er opbakning til dette.

#### 13. Næste OSK møde 13. oktober 2019 kl. 11 og litteratursalg fra kl. 10.30

OSK møder i 2019:

- 1. december

OSK mødet sluttede kl. 13.30

#### ny dagsorden:

- 1 Sindsrobøn.
2. Præsentationsrunde herunder afbud.
3. Oplæsning af de 12 koncepter.
4. Oplæsning af "Bare for i dag."
5. 7. tradition
6. Godkendelse af referatet
7. Workshop: 8. tradition
8. Valg af betroede tjenere
9. Rapporter og Ønsker fra grupperne.
11. Rapporter fra underudvalg.



12. Til beslutning: "Opbakning til evt Nytårfest i år eller næste år"
13. Evt.
14. Næste møde og ny dagsorden.
15. Sindsrobøn.

#### **14. Sindsrobøn**

Skal drøftes / med ud i grupperne

Er der nogen, der ønsker at yde service ved en evt. servicekonference i 2020??

Helpline ønsker telefonvagter. Ring til Asger:

Opbakning til evt Nytårfest i år eller næste år

Medlemmer i gruppen som vil stille op til de ledige poster i OSK.

Følgende poster er ledige:

- OSK næstformand
- Webmaster suppleant.
- Vicekasserer
- Sekretær
- Litteraturansvarlig suppleant

(retningslinjer for OSK Midtjylland, se link, der står "service opgaver ne i OSK beskrevet)  
<https://www.nadanmark.dk/wp-content/uploads/OSK%20Midtjylland%20pdf/Retningslinjer%20OSK%20midt%20april%202019.pdf>